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Det Energipolitiske Udvalg har i brev af 19. april 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål vedrørende L 136, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 5:

"Ministeren bedes kommentere vedlagte pressemeddelelse fra Rockwool:"

Svar:

Rockwools projekt i Køge er spændende og viser tydeligt, at der allerede 
identificeres store besparelser med de nuværende ordninger. Det skal fast-
holdes og udbygges med de nye ordninger.

Den eksisterende energimærkning af små bygninger har årligt identificeret 
rentable energibesparelser for ca.1,5 - 2 mia. kr.  De store muligheder for at 
opnå besparelser på varmeregningen er derfor noget, som den husstand, der 
har deltaget i projektet, deler med mange andre, som bor i huse, der er op-
ført før 1950. Husstanden i Køge har imidlertid været heldige og har haft 
både DTU og Rockwool til at hjælpe sig med at realisere de store besparel-
ser. 

Muligheden for at udbrede denne form for hjælp eller andre initiativer, der 
skal gøre det lettere at realisere de identificerede besparelser er netop no-
get, som jeg vil tage initiativ til at drøfte med branchen, således som rege-
ringen har tilkendegivet i forbindelse med handlingsplanen for en fornyet 
energispareindsats. 

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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